



تعميم GACA Circular

To:

All air carriers headed towards the KSA's airports including general aviation.

جميع شركات الطيران المتجهة إلى مطارات المملكة العربية السعودية وشركات الطيران العام.

Subject:

Assurance that the nationality of the passport holder conforms with one of the nationalities of Group A countries which are allowed to issue the visa (online).

الموضوع:
التأكد من مطابقة جنسية الجواز والتأشيرة لجنسيات دول المجموعة (أ) المسموح لها بإصدار التأشيرة (online).

Reference:

Letter from the Director General of Passports No. 24966 dated 18/6/1441 AH

المرجع:
خطاب مدير عام الجوزات رقم ٢٤٩٦٦ تاريخ ١٨/٦/١٤٤١هـ

Background:

Numerous cases of fraud in which some people select one of the nationalities permitted to issue the tourist visa (online), and his actual nationality in the passport differs from the nationality in the tourist visa.

نبذة:
تم اكتشاف عدة حالات تزوير من خلال قيام بعض الأشخاص باختيار إحدى الجنسيات المسموح لها بإصدار التأشيرة (online) وجنسيته الأساسية في الجواز تختلف عن جنسيته في التأشيرة السياحية.

Instructions:

All airlines travelling to KSA's airports must conform that the passport nationality and the nationality mentioned in the tourist visa are identical.

التعليمات:
يجب على جميع شركات الطيران المتجهة إلى مطارات المملكة العربية السعودية مطابقة جنسية جواز السفر مع الجنسية المذكورة في التأشيرة السياحية.

Attachment(s):

Nil.

المرفقات:
لا يوجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for Economic Policies and Air Transport

محمد بن عبيد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi